

Stevenson's LLP

Barristers

J. Daniel McConville
Direct Dial: 647-258-8328
dmconville@stevensonlaw.net

May 20, 2010

Canadian Mental Health Association
Phenix Professional Building
595 Montreal Road, Suite 303
Ottawa, Ontario K1K 4L2

Dear Sir or Madam:

Re: Heward v. Eli Lilly (Zyprexa)
File No. 01040995

We are writing to inform you there has been a resolution to the Canadian Zyprexa class action. Enclosed is a copy of the notice advising individuals of the settlement. We request that you please take reasonable steps to bring this information to the attention of your members. A further notice will be published once the settlement has been approved by the courts which will explain how individuals can make a claim.

Yours truly,

Stevenson's LLP



J. Daniel McConville

DM/ml

Encl.

SHORT FORM NOTICE OF HEARING - SETTLEMENT APPROVAL

**HAVE YOU USED
ZYPREXA (OLANZAPINE)?**

IF YOU OR SOMEONE CLOSE TO YOU TOOK ZYPREXA (OLANZAPINE) PRIOR TO JUNE 6, 2007, PLEASE READ THIS NOTICE CAREFULLY AS IT MAY AFFECT YOUR LEGAL RIGHTS AND YOU MAY BE ELIGIBLE FOR COMPENSATION.

ZYPREXA (olanzapine) is an antipsychotic drug which is prescribed for the treatment of schizophrenia and related psychotic disorders and bipolar I disorder.

Class action lawsuits were initiated in Ontario, British Columbia and Quebec, alleging that Eli Lilly Canada Inc. and Eli Lilly and Company (the "Defendants") negligently manufactured, marketed and sold ZYPREXA (olanzapine) without properly warning of the alleged risks of diabetes and related disorders such as hyperglycemia, ketoacidosis and pancreatitis. The defendants deny the plaintiffs' allegations and deny any wrongdoing or liability. The court has not taken any position as to the truth or merits of the claims or defences asserted by either side. The allegations made by the plaintiffs have not been proven in court.

If you, or a family member in your care, ingested ZYPREXA (olanzapine) prior to June 6, 2007 and developed diabetes, hyperglycemia, ketoacidosis or pancreatitis potentially associated with its use, you may be entitled to compensation. Not all class members will be eligible for compensation.

A Settlement Agreement has been reached. If you or someone close to you used ZYPREXA (olanzapine) prior to June 6, 2007, you should immediately review the full legal notice in this matter to ensure you understand your legal rights. A copy of the full legal notice can be viewed at www.classaction.ca (English and French), www.classproceedings.ca, and www.poynerbaxter.com or can be obtained from contacting Class Counsel as listed below.

The settlement is based upon the average eligible claimant receiving approximately \$12,000 although this is not an estimate of what a particular Eligible Claimant might receive.

This notice does not constitute medical advice. Patients who have been prescribed ZYPREXA should consult with their physicians if they have any questions with respect to their medical condition and should not stop taking ZYPREXA without consulting their health care professional.

In the Ontario Class Proceeding lawsuit, which covers all of Canada, except British Columbia and Quebec, a settlement approval hearing has been scheduled for June 8, 2010, at 10:00 a.m. in the city of Toronto. In the Quebec Class Proceeding lawsuit, a settlement approval hearing has been scheduled for June 14, 2010, at 10:00 a.m. in room 3.21 at the Quebec City courthouse. In the British Columbia Class Proceeding, a certification and settlement approval hearing has been scheduled for June 15, 2010 at 9:00 a.m. in the city of Vancouver. At these hearings, the Ontario, Quebec and British Columbia Courts will determine whether the Settlement Agreement is fair, reasonable, and in the best interests of Class Members.

All written submissions received by the appropriate Class Counsel by June 4, 2010 will be considered at the settlement approval hearings. If you support the settlement, you do not have to do anything at this time and further notice will be published following the settlement approval hearings. This will contain details of the procedure to be followed by class members making claims for compensation.

Class Counsel can be reached as follows:

In all provinces other than British Columbia and Quebec:	Siskinds LLP 680 Waterloo Street London ON N6A 3V8	In British Columbia:	Poyner Baxter, LLP 408-145 Chadwick Court North Vancouver, BC V7M 3K1
	Matthew Baer Tel: (800) 461.6166 x7782 Email: matt.baer@siskinds.com		Ken Baxter Tel: (604) 988-6321 Email: info@poynerbaxter.com
	Stevensons LLP 144 Front Street West, Suite 400 Toronto, ON M5J 2L7	In Quebec:	Siskinds, Desmeules, LLP 43 Rue Buade, Bur 320 Quebec City, Quebec G1R 4A2
	Daniel McConville Tel.: (866) 940.8329 Email: dmcconville@stevensonlaw.net		Nathalie Boulay Tel.: (418) 694.2009 Email: nathalie.boulay@siskindsdesmeules.com

**PUBLICATION OF THIS NOTICE HAS BEEN AUTHORIZED BY THE
ONTARIO, QUEBEC AND BRITISH COLUMBIA COURTS**

AVEZ-VOUS UTILISÉ LE ZYPREXA (OLANZAPINE)?

SI VOUS-MÊME OU UNE PERSONNE DE VOTRE ENTOURAGE AVEZ UTILISÉ LE ZYPREXA (OLANZAPINE) AVANT LE 6 JUIN 2007, VEUILLEZ S'IL VOUS PLAÎT LIRE ATTENTIVEMENT LE PRÉSENT AVIS PUISQU'IL POURRAIT AVOIR UNE INCIDENCE SUR VOS DROITS RECONNUS PAR LA LOI ET PUISQUE VOUS POURRIEZ ÊTRE ÉLIGIBLE À UNE INDEMNISATION.

ZYPREXA (olanzapine) est un médicament antipsychotique prescrit pour le traitement de la schizophrénie, pour les troubles psychotiques apparentés ainsi que pour les troubles bipolaires I.

Des procédures de recours collectif ont été entamées en Ontario, en Colombie-Britannique et au Québec. Les procédures judiciaires allèguent que *Eli Lilly Canada Inc* et *Eli Lilly and Company* (ci-après appelées « les défenderesses ») ont fabriqué, commercialisé et vendu ZYPREXA (olanzapine) de manière négligente, sans avertissement approprié quant aux risques allégués de diabète et de troubles reliés tels que l'hyperglycémie, l'acidocétose et la pancréatite. Les défenderesses nient les allégations des requérants et nient toute conduite fautive ou responsabilité. Le tribunal n'a pas pris position sur le bien fondé ou la valeur des demandes ou des défenses de part et d'autre. Les allégations faites par les requérants n'ont pas été prouvées devant le tribunal.

Si vous ou un membre de votre famille dont vous prenez soin avez consommé ZYPREXA (olanzapine) avant le 6 juin 2007 et avez développé un diabète, de l'hyperglycémie, de l'acidocétose ou une pancréatite potentiellement associé à sa consommation, vous pourriez être éligible à une indemnisation. Ce ne sont pas tous les membres des groupes qui seront éligibles à une indemnisation.

Une entente de règlement a été conclue. Si vous ou un membre de votre famille dont vous prenez soin avez consommé ZYPREXA (olanzapine) avant le 6 juin 2007, vous devriez immédiatement examiner l'avis légal intégral rattaché à cette affaire afin de vous assurer que vous saisissez bien vos droits reconnus par la loi. Un exemplaire de l'avis légal intégral peut être examiné aux adresses Internet suivantes: www.classaction.ca (anglais et français), www.classproceedings.ca et www.poynerbaxter.com, ou peut être obtenu auprès des avocats des groupes mentionnés ci-dessous.

Le règlement est basé sur le fait qu'un réclamant recevra en moyenne 12 000 \$ approximativement, ce qui n'est toutefois pas une estimation de ce qu'un réclamant particulier pourrait recevoir.

Le présent avis ne constitue pas un avis médical. Les patients qui se sont fait prescrire ZYPREXA (olanzapine) devraient consulter leur médecin s'ils ont des questions relativement à leur condition médicale et ils ne devraient pas cesser l'usage du Zyprexa sans avoir consulté leur professionnel de la santé.

Dans le cadre des procédures de recours collectif en Ontario, lesquelles couvriront tout le Canada, excepté la Colombie-Britannique et le Québec, une audience d'approbation du règlement est prévue pour le 8 juin 2010, à 10h00 a.m., dans la ville de Toronto. Au Québec, une audience d'approbation du règlement à l'égard des procédures de recours collectif est prévue le 14 juin 2010, à 10h00 a.m., en salle 3.21 du palais de justice de Québec. En Colombie-Britannique, une audience d'autorisation du recours collectif et d'approbation du règlement à l'égard des procédures de recours collectif est prévue le 15 juin 2010, à 9h00 a.m., dans la ville de Vancouver. Au cours de ces audiences, les tribunaux de l'Ontario, du Québec et de la Colombie-Britannique décideront si l'entente de règlement est juste, raisonnable et dans l'intérêt véritable des membres des groupes.

Les avocats des groupes appropriés tiendront compte de toutes les demandes écrites reçues au plus tard le 4 juin 2010 dans chacune des juridictions au cours des audiences d'approbation du règlement. Si vous supportez le règlement, vous n'avez présentement aucun geste à poser, un nouvel avis sera publié à la suite des audiences d'approbation du règlement. Celui-ci contiendra les détails relatifs à la procédure que devront suivre les membres des groupes afin de réclamer une compensation.

Les avocats des groupes peuvent être joints aux adresses indiquées ci-dessous:

Dans toutes les provinces
autres que la Colombie-
Britannique ou le Québec:

SiskInds LLP
680, Waterloo Street
London ON N6A 3V8

Matthew Baer
Tel: (800) 461-6166 poste: 7782
Email: matt.baer@siskinds.com

Stevenson's LLP
144, Front Street West, Bureau 400
Toronto, ON M5J 2L7

Daniel McConville
Tel.: (866) 940-8329
Email: dmcconville@stevensonlaw.net

En Colombie-Britannique:

Poyner Baxter, LLP
408-145, Chadwick Court
North Vancouver, BC V7M 3K1

Ken Baxter
Tel: (604) 988-6321
Email: info@poynerbaxter.com

Au Québec:

SiskInds, Desmeules, LLP
43, Rue Buade, Bureau 320
Québec, Québec G1R 4A2

Nathalie Boulay
Tel.: (418) 694-2009
Email: nathalie.boulay@siskindsdesmeules.com